

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5343

5 July 1982

Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XIX - ACTION BY AUSTRALIA

Alloy Steels

Addendum

TERMINATION OF ACTION

The following communication dated 24 June 1982 has been received from the Permanent Mission of Australia.

GATT document SECRET/163 of 26 April 1966 contained a notification from the Australian Government of action taken under GATT Article XIX in respect of alloy steels.

The Australian Government wishes to inform contracting parties that this action is now terminated following the conclusion of Article XXVIII negotiations which were initiated following Australia's notification of its intention to withdraw the concession on these goods in 1969 (GATT document SECRET/199 of 28 November 1969).

ARTICLE XIX - MESURES PRISES PAR L'AUSTRALIE

Aciers alliés

Addendum

ABROGATION DES MESURES

La Mission permanente de l'Australie a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 24 juin 1982.

Dans le document du GATT SECRET/163 du 26 avril 1966, le gouvernement australien avait notifié des mesures prises au titre de l'article XIX de l'Accord général concernant les aciers alliés.

Le gouvernement australien a l'honneur d'informer les parties contractantes que ces mesures sont maintenant abrogées, après l'aboutissement des négociations au titre de l'article XXVIII qui avaient été ouvertes à la suite de la notification, par l'Australie, en 1969, de son intention de retirer les concessions concernant ces produits (document du GATT SECRET/199 du 28 novembre 1969).